




(Incorporated with limited liability)
(本會為註冊之有限公司)

145 Hong Ning Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong
香港九龍觀塘康寧道145號

Tel : 2790 3891 Fax : 2790 4209 Website : www.stewards.org.hk

致：理事會及各委員會、伙伴教會、全體員工
(中央行政辦事處)、(社會服務部)、
(平安醫療中心)、(平安牙科診所)、
(中學、小學、幼稚園)

由：理事會主席謝振輝先生 

事由：香港神託會平安診所醫療宣教士—
Mrs. Nita Cruickshank 辭世

日期：2019年6月6日

檔案編號：M/19/06/01

香港神託會平安診所醫療宣教士郭尚恩醫生的遺孀 Mrs. Nita Cruickshan 已於 2019 年 5 月 30 日主懷安息，其安息禮拜將於 2019 年 6 月 15 日在蘇格蘭家鄉 Burghead 舉行，謹此告知。

郭醫生夫婦為醫療宣教士，並在 1990 年代在平安診所事奉。郭太一生忠心事主，成為多人的祝福，回鄉後亦時常記念神託會的福音事工。有感於郭太的無私奉獻，本會會牧林健生博士將代表本會參加郭太於蘇格蘭的安息禮拜，並謹此致以神託會對她宣教事奉的尊敬和心意。

本會對郭太的辭世謹致以深切哀悼及惋惜，並誠摯慰問郭太的家人。請在禱告中記念郭太女兒郭珍珠 Rhona，願主賜下平安與安慰。

「我們原知道，我們這地上的帳棚若拆毀了，必得神所造，不是人手所造，在天上永存的房屋。所以我們時常坦然無懼，並且曉得我們住在身內，便與主相離。因我們行事為人是憑著信心，不是憑著眼見。我們坦然無懼，是更願意離開身體與主同住。所以無論是住在身內，離開身外，我們立了志向，要得主的喜悅。」(哥林多後書 5：1、6-9)






(Incorporated with limited liability)
(本會為註冊之有限公司)

145 Hong Ning Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong
香港九龍觀塘康寧道145號

Tel : 2790 3891 Fax : 2790 4209 Website : www.stewards.org.hk

To : Council of Management, Committees, Partner Churches,
All staff (CAO, SSB, PMC, PDC, Schools and KG)

From : Mr. Tse Chun Fai, Chairperson 

Subject : Passing of Mrs. Nita Cruickshank, Medical Missionary
of Stewards Peace Medical Centre on 30th May, 2019

Date : 6 June 2019

Ref. no. : M/19/06/01 (E)

I announce with great sadness the loss of our beloved sister and medical missionary, Mrs. Nita Cruickshan, the widow of Dr. Cruickshan on 30th May 2019. The funeral service for Mrs. Cruickshan would be held on 15th June 2019 in Burghead, Scotland.

Dr. Cruickshan and Mrs. Cruickshan served as medical missionaries at Peace Medical Centre in 1990's. Mrs. Cruickshan served GOD loyally throughout her whole life and she was a blessing to many people. She continued to remember the evangelistic ministries of Stewards even after she returned to her hometown. On behalf of Stewards, our Hon. Chaplain, Dr. Paul Lam will join the funeral service of Mrs. Cruickshan at Scotland in honor of her dedication in mission.

We wish to extend our deepest condolence to her family. Please remember her daughter Rhona in your prayer. May God bless her with peace and comfort.

“For we know that if our earthly house of this tabernacle were dissolved, we have a building of God, an house not made with hands, eternal in the heavens. Therefore we are always confident, knowing that, whilst we are at home in the body, we are absent from the Lord. (For we walk by faith, not by sight) We are confident, I say, and willing rather to be absent from the body, and to be present with the Lord. Wherefore we labour, that, whether present or absent, we may be accepted of him.” (2 Corinthians 5:1, 6-9)

